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内容概要

本书的基本内容涵盖与国际经贸相关的些重要知识，例如国际贸易发展历史、国际商会、国际合约、
国际市场营销、国际投资、合同纠纷解决、贸易保护主义、国际金融、国际保险等。
    本书的编写有如下一些显著特点：一是练习新颖，如正文前面编写有导入性练习，正文后编写有检
测性练习，以提高学习者的学习兴趣和实效；二是材料丰富，如每一章后均附有相关的阅读材料和思
考题，以增加读者的信息输入量；三是注解充分，如在每一章均安排有数量不等的重要经贸词汇和术
语的注释，以方便读者的学习。
    本书编写的主要目的是，让读者通过初步学习和掌握上述相关的经贸知识，特别是国际经贸理论、
英语术语和表达方式，为读者用英语深入学习经贸专业课程奠定良好的基础。
    本书可以作为高等院校商务英语专业的低年级学生及经贸专科高年级学生的商务英语教材或辅助教
材使用，也适合广大经贸企业在职人员自学和进修之用：
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书籍目录

Chapter l　The History of International TradeChapter 2　Business ContractChapter 3　The Settlement of Trade
DisputeChapter 4　The International Chamber of Commerce ( ICC)Chapter 5　The World Trade
OrganizationChapter 6　International MarketingChapter 7　International InvestmentChapter 8　International
Sales ContractChapter 9　Free Trade or ProtectionismChapter l0　MoneyChapter 11　The Foreign Exchange
MarketChapter l2　InsuranceKey for Reference

Page 3



第一图书网, tushu007.com
<<新编国际经贸英语>>

章节摘录

　　Since the time of the ancient Greek philosophers, there has been a dual view of trade : are cognition of the
benefits of international exchange combined with a concern that certain domestic industries (or laborers, or culture
) would be harmed by foreign competition. Depending upon the weights put on the overall gains from trade or on
the losses of those harmed by imports, different analysts have arrived at different conclusions about the desirability
of having free trade. But economists have likened free trade to technological progress: although some narrow
interests may be harmed, the overall benefits to society are substantial. Still, as evidenced by the intense debates over
trade today, the tensions inherent in this dual view of trade have never been overcome.
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编辑推荐

　　《新编国际经贸英语》编写的主要目的是，让读者通过初步学习和掌握上述相关的经贸知识，特
别是国际经贸理论、英语术语和表达方式，为读者用英语深入学习经贸专业课程奠定良好的基础。
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